

東瀛遊限時旅行優惠 Time-limited travel offers from EGL Tours

大阪 6 天 5 晚自由行套票優惠條款及細則:

- 1. 此優惠有效期至 2025 年 3 月 31 日。
- 2. 此優惠適用於選購指定樂桃航空大阪 6 天 5 晚自由行套票,每位減 HK\$200。
- 3. 此優惠適用於透過東瀛遊旅行社網站預訂,輸入優惠碼 【3HK200】 以享優惠。
- 4. 每位客戶只可使用此優惠一次。
- 5. 此優惠不可兌換現金,客戶需繳付報名項目之差額,不設找贖。
- 6. 此優惠不可與包括銀行推廣優惠在內的其他優惠同時使用。
- 7. 所有項目一經確認,不可更改或取消。
- 8. 如有任何爭議,東瀛遊 EGL Tours 保留一切最終決定權。
- 9. 如有任何疑問,請以 WhatsApp6688 0312 查詢。

澳門四季酒店住宿優惠條款及細則:

- 1. 此優惠有效期至 2025 年 3 月 31 日。
- 2. 此優惠適用於選購澳門四季酒店 Four Seasons Hotel Macao 住宿,每房減HK\$200。
- 3. 此優惠適用於透過東瀛遊旅行社網站預訂,輸入優惠碼【3HK200】以享優惠。
- 4. 每位客戶只可使用此優惠一次。
- 5. 此優惠不可兌換現金,客戶需繳付報名項目之差額,不設找贖。
- 6. 此優惠不可與包括銀行推廣優惠在內的其他優惠同時使用。
- 7. 所有項目一經確認,不可更改或取消。
- 8. 如有任何爭議,東瀛遊 EGL Tours 保留一切最終決定權。
- 9. 如有任何疑問,請以 WhatsApp6688 0312 查詢。



Terms and conditions of the six-day and five-night free travel package to Osaka:

- 1. This offer is valid until 31 March 2025.
- 2. This offer applies to selected departure dates of Peach Aviation's 6-day, 5-night free travel packages to Osaka, with a discount of HK\$200 per person.
- 3. This offer is applicable for bookings made through the EGL Tours official website by entering the promo code [3HK200].
- 4. Each customer can use this offer only once.
- 5. This offer is not redeemable for cash, and guests must pay the difference for any additional items; no refunds will be provided.
- 6. This offer cannot be used in conjunction with other promotions, including bank promotional offers.
- 7. Once confirmed, all items cannot be changed or canceled.
- 8. In case of any dispute, EGL Tours reserves all final decision rights.
- 9. For any enquiries, please contact via WhatsApp: <u>6688 0312</u>.

Terms and conditions of Four Seasons Hotel Macao accommodation offer:

- 1. This offer is valid for bookings made on or before 31 March 2025.
- 2. This offer applies to stays at the Four Seasons Hotel Macao, with a discount of HK\$200 per room.
- 3. This offer is applicable for bookings made through the EGL Tours official website by promo code [3HK200].
- 4. Each customer can use this offer only once.
- 5. This offer is not redeemable for cash, and guests must pay the difference for any additional items; no refunds will be provided.
- 6. This offer cannot be used in conjunction with other promotions, including bank promotional offers.
- 7. Once confirmed, all items cannot be changed or canceled.
- 8. In case of any dispute, EGL Tours reserves all final decision rights.
- 9. For any enquiries, please contact WhatsApp: <u>6688 0312</u>.